KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

1st June 2023

Guest Policy for the Use of Bowling Rinks

The policy for the use of bowling rinks by members with guests has been further revised. The details are as follows:

- 1. Members are required to submit their request to the Club Office at least 3 days in advance. Availability is subject to the approval of the Bowls Convenor. When lighting is required, the rink-users must remain at least 4.
- 2. Each guest shall be charged at a rate of \$100, to be paid by the host member, and an additional \$100 per guest shall be charged for a session of more than three hours.
- 3. When lighting is required, a levy of \$100 per guest per hour will be charged.
- 4. Guests are only allowed to play during non-rollup sessions of the LBS, and the following conditions apply:
 - i) Each Club or LBS member may bring along two guests in each calendar month.
 - ii) The same guest will not be allowed to play more than once in KBGC in each calendar month.
 - iii) Guests must have received proper lawn bowl training but this does not apply to promoting lawn bowls to non-bowlers.
 - iv) A guest will not be permitted to play at the Green if he/she will have a match at our Green within the next two weeks.
 - v) Club or LBS members must register their guests by signing a chit upon arrival.
 - vi) The guest will only be allowed to play on a vacant rink, or as directed by the Club or the BC.
 - vii) Guests will be permitted to play at the Green on Tuesday and Thursday only.

TSE Kee Fat, David Bowls Convenor



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

訪客使用滾球賽道新政策

會員攜同訪客使用滾球賽道的政策進一步檢討及修訂,有關內容如下:

- 會員請最少於3天前向會所寫字樓遞交申請,有關的申請須交由滾球事務委員作 出批核。使用球道的人士必須保持有四位或以上,才可使用草地的燈光照明。
- 2. 每位訪客收費 \$100,款項將於會員帳戶扣除。使用超過3小時將每人加收 \$100。
- 3. 如果需要開啟草場燈光,將收取每位訪客每小時 \$100 的費用。
- 4. 訪客不可在集體練習之時段使用,以下條件同時適用:
 - i) 每位會員每月可攜帶兩名訪客。
 - ii) 同一訪客每月只能登記為草地滾球訪客一次。
 - iii) 訪客必須曾接受適當的草地滾球訓練。向非草地滾球員推廣草地滾球除外。
 - iv) 訪客若在接下來的兩週內於本會草地滾球場作賽,則他/她將不允許使用。
 - v) 會員需於陪同訪客到訪時簽署收條以作憑證。
 - vi) 訪客只可使用未被佔用或由滾球事務委員指定的滾球球道。
 - vii) 訪客只可於週二及週四使用本會草地滾球場。

) 滾球事務委員 謝紀發謹啟

2023年6月1日